

Scalping Policy

剥頭皮政策

Scalping is a form of trading which we consider to be an unacceptable practice and a type of market abuse. Scalping might be wrongfully used to return profits by taking advantage of internet latencies, delayed prices, off market/bad prices or through high volumes of transactions targeting tick fluctuations (rather than price movements) where trades are opened and closed very quickly.

If, in our sole discretion, we consider you to have partaken in this form of scalping, it will be considered as a breach of our Terms and Conditions and as such we reserve the right to:

- Immediately terminate your account and your access to our servers.
- Void any trade (i.e., treat the trade as if the trade had never taken place) which was part of any scalping activity.
- Close any trade, which was part of any scalping activity, on the basis of our current market price.
- Make immediate changes to your account, including but not limited to, the liquidity provided by us and the spread quoted.

We can exercise the above rights even if you have entered into (or refrained from entering into) such arrangements with third parties relating to the relevant trade and even if you may suffer a trading loss as a result.

Please be advised that all trading activity is monitored closely, and in the event it is identified that you are Scalping we reserve the right to close your account with immediate effect.

剥頭皮是一種我們認為不可接受的做法和濫用市場的交易行為。剥頭皮可能通過不合理地利用互聯網延遲、延遲價格、場外/壞價或通過大量交易以快速打開和關閉交易的價格波動（而不是價格變動）為目標來獲取利潤。

如果經過我們的裁決認為您參與了這種形式的剥頭皮交易，這將被視為違反我們的條款和條件，因此我們保留以下權利：

- 立即終止您的帳戶和您對我們伺服器的訪問。
- 取消任何作為剥頭皮活動一部分的交易（即，將交易視為從未發生過）。
- 根據我們當前的市場價格關閉任何涉及到剥頭皮活動的持倉訂單
- 立即對您的帳戶進行更改，包括但不限於我們提供的流動性和報價的點差。

即使您已與協力廠商就相關交易達成此類安排，或您會因此遭受交易損失，我們仍然可以行使上述權利

請注意，所有交易活動都受到密切監控，如果發現您在進行剥頭皮交易，我們保留立即關閉您的帳戶的權利。